
8 

FRANCESC MESTRES. Regidor de Cultura i Medi Ambient 
En quina situació s'ha trobat la 
regidoría de cultura? 

Amb molts papers, he hagut de 
fer neteja i llençar uns 400 quilograms 
de paper, entre els quals hi havia 
programes, etc., tot això en quant a 
i'organització de i'espal d'aquf a dins. 
Respecte al que he trobat, dones ho 
vaig decobr int , em trobo molts 
contractes de la Festa Major signats 1 
el que estem fent és organitzar-ho tot. 
Pel que fa al Hoc, és adéquat per la 
regidoría de cultura 1 medi ambient i 
crec que ens en sortirem, almenys 
tenim ¡Musió de fer les coses ben fetes 
i anar-ho explicant a la gent. 

Què és el que pensa fer corn a regidor 
de cultura? 

El projecte més immédiat que 
em preocupa és la Festa Major de la 
Roca, Santa Agnès i la Torreta. Hem 
de mirar de solucionar algunes coses 
i en quant als contractes, que ja els he 
trobat quasi tots signats, em costa 

molt moure'ls i fer unes Festes Majors 
populars, però dintre l'àrea de cultura 
intentarem f er-les el màxim de populars 
possibles, però, aquí a la Roca, no ens 
n'escaparem de contribuir econò-
micament. 

En quina situació s'ha trobat la 
regidoría de medi ambient? 

És que, aquesta regidoría no 
sé si existia, encara, estem sobre la 
marxa, anem descobrint coses, de 
fet és nou per mi, i aniré fent les co-
ses a mida que me les vagi trobant, el 
que em demani la gent, el que hem 
posat en el programa...! el que vagi 
sortint. 

Qué és el primer que pensa fer com 
a regidor de medi ambient? 

El que més em preocupa és 
l'assumpte deis contenidors de paper 
i de vidre, però a part d'aconseguir-los, 
el problema que tinc i que encara es-
tic averiguant i no sé com s'està solu-

cionant és el reciclar-ho, el treure el 
material i aprofitar-lo; que no se'ns 
llenci, sino que es recicli i s'aprofitl. 
Intentarem posar contenidors de 
paper, vidre i piles a la Roca i a tot 
arreu. 

També voldríem arreglar la llera 
del rlu, o sigui, del que és del pont i la 
central eléctrica, tota aquella zona 
plantar-hi arbres, posar bancs..., fer-hi 
un passeig per a que els avis hi puguin 
passejar. Però això no podem fer-ho 
d'immediat, perqué ens sembla que 
per allá hi van tuberies de col.lectors 1 
de depuradores i no podem fer la feina 
dues vegades. També volem ajardinar 
el que es pugui de públic, posar-h¡ 
flors, etc. 

Pel qué fa a Can Planas em 
preocupa, com tot el que és la neteja, 
però és una finca particular i s'ha 
demanar permís i no sé si posarem 
contenidors o el que sigui; hem de 
parlar amb els propietaris. 

JOSEP DONNAY. Regidor d'Obres i Serveis 
En quina situació s'ha trobat aquesta 
regidoría? 

La situació en qué l'he trobada, 
sincerament, molt desmotivada. Jo, 
ara, tinc molta feina en crear una 
motivació. 

Qué és el primer que pensa fer com 
a regidor d'obres i serveis? 

L'equip que hi havia ha treballat 
igual, l'únic que no ha treballat amb un 
ordre ni dirigit pel regidor. 

Això s'ha constatât, 0 sigui, 
qualsevol persona, vull dir qualsevol 
persona dins l'Ajuntament, manava 
un treball i l'equip d'obres feia allò que 
podia. Avui no és aixi, hi ha unes 
directnus, hi ha unes formes de 
treballar, hi ha uns plans de treball i al 
mateix temps hi ha uns objectius. El 
que passa és que això és un projecte 
que mirarem de transformar, de mica 
en mica, en una realitat tot seguint un 
ordre de prioritats. Per exemple, 
minorar el pöble, i conforme es vagin 
fent els nous carrers, donar-los un 
manteniment correcte. 

Un altre deis temes que tenim 
pendent és que el poblé tingui una 

xarxa de boques d'incendi a fi i efecte 
que si malauradament hi ha un incendi 
puguem tirar mà d'això. En aquests 
moments ja tenim demanat al cap de 
bombers de Granollers per tenir-hi 
una entrevista per fer un canvi 
d'impressions i fer un plànol i un 
projecte del que és la Roca, quan die 
la Roca estic dient la Roca, Santa 
Agnès i La Torreta, sempre parlem del 
municipi. 

O sigui, aquests són eis 
projectes que portem, què més et 
podria dir? Dones, com hauràs pogut 
observar, pel pöble s'han posat uns 
quants contenidors d'escombraries 
més, perqué hi havia llocs que no 
existien, no hi eren, i a altres llocs eren 
insuficients. De moment no n'hem 
hagut de comprar cap, deis sis o set 
que estaven dormint, diem-ho aixi, al 
magatzem, el que s'ha fet és donar-
los una utilitat i situar-los en aquests 
llocs. 

Què més hi ha? Això pertany a 
medi ambient, però ho està fent també 
obres i serveis, i és que volem collocar 
una xarxa, d'acord amb la densitat de 
poblado, també de contenidors que 

seran d'ordre selectiu, per paper, vidre, 
etc., però calculant el número 
d 'habi tants i s i tuant- los en Hoc 
estratègics. 

Un altre projecte és que 
nosaltres volem la col.laboració de tot 
el pöble, quan die tot el pöble, que 
ningú s'estigui si reaiment ha vist 
a lguna cosa que no està en 
condic ions, a for tunadament e 
dissabte passat m'hi vaig trobar, que 
en el carrer Pirineus, se suposa que 
un camió va ensorrar la vorera. Dones 
aquella nit vaig buscar la persona 
responsable i s'hi va anar a posar una 
fusta, si més no una tanca, vull dir, 
almenys evitar eis accidents, per això 
si que demanaria la col.laboració de 
tot el pöble. Ara sortirà un escrit en el 
quai hi haurà un telèfon de contacte 
per a que tot el pöble s'hi pugui dirigir. 
Enel meu cas en concret tinc previst de 
destinar un dia i a ser possible dos, 
estic parlant d'unes hores concretes, 
d'atenció al públic per escoltar quan-
tes suggerències siguin necessà-
ries. També voldria dir que el nostre 
objectiu, com he dit abans, és deixar 
un pöble que reaiment disposi de tots 
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